
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΤΣΑΒΔΑΡΙΔΗΣ ΛΑΖΑΡΟΣ 

Βουλευτής Ημαθίας - ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

Αθήνα 16-04-2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

Τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 
Θέμα: «Μεγάλα στοκ στις επιχειρήσεις τροφοδοσίας και εστίασης 

μετά την αναστολή λειτουργίας των καταστημάτων λόγω της 
πανδημίας του κορωνοϊού» 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Πρόβλημα βιωσιμότητας αντιμετωπίζουν πλέον πολλές επιχειρήσεις 

τροφοδοσίας αλλά και εστίασης εξ αιτίας της αδυναμίας διοχέτευσης στην 
καταναλωτική αγορά των προϊόντων που έχουν προμηθευτεί, λόγω της 

αναστολής λειτουργίας των καταστημάτων εστίασης για την αντιμετώπιση 
της πανδημίας του ιού COVID – 19  

Παρά τα έκτακτα μέτρα της Κυβέρνησης με σχετική Πράξη Νομοθετικού 

Περιεχομένου για τη διασφάλιση της τροφοδοσίας της αγοράς και τη 
λειτουργία υπεραγορών τροφίμων και επιχειρήσεων εστίασης, τα στοκ που 
έχουν δημιουργηθεί στις αποθήκες των εταιριών αυτών είναι μεγάλα λόγω 

της περιορισμένης κίνησης των πολιτών. 

Λόγω δε της ευπάθειας των συγκεκριμένων προϊόντων, η δυνατότητα 
κατανάλωσής τους θα είναι απαγορευτική μετά από διάστημα λίγων 

ημερών, κάτι που θα προκαλέσει τεράστια οικονομική ζημία, καθώς, πέραν 
ελαχίστων εξαιρέσεων, οι μεγάλες πολυεθνικές τροφίμων δεν 
παραλαμβάνουν πίσω τα προϊόντα που διέθεσαν στις επιχειρήσεις 

τροφοδοσίας και αυτές με τη σειρά τους διέθεσαν στα καταστήματα 
εστίασης. 

Κατόπιν τούτων και με δεδομένο ότι: 
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Τα απολύτως επιβεβλημένα και δικαιολογημένα περιοριστικά μέτρα της 
Κυβέρνησης έχουν μοιραία μεγάλες επιπτώσεις στο σύνολο της Ελληνικής 

Οικονομίας 

Η Κυβερνητική παρέμβαση για μεγάλης κλίμακας ενίσχυση των 
πληττόμενων κλάδων της οικονομίας υπήρξε μέχρι του παρόντος 

ουσιαστική και αποτελεσματική 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

Προτίθεστε και αν ναι με ποιον τρόπο να μεσολαβήσετε, προκειμένου οι 
μεγάλες πολυεθνικές εταιρίες να δεχθούν επιστροφές των προϊόντων από 

τις εταιρίες τροφοδοσίας που δεν μπορούν εκ των πραγμάτων να 
απορροφηθούν από την καταναλωτική αγορά λόγω της αναστολής 
λειτουργίας των καταστημάτων εστίασης; 

Εναλλακτικώς, προτίθεστε να ασκήσετε πιέσεις προκειμένου οι πολυεθνικές 
εταιρίες να αντικαταστήσουν στις επιχειρήσεις τροφοδοσίας τα ληγμένα 
προϊόντα που θα βρίσκονται σε στοκ, παρέχοντας φρέσκα προϊόντα ίσης 

αξίας, αμέσως μετά τη λήξη των περιοριστικών μέτρων, προκειμένου να 
ισορροπηθεί η συντελεσθείσα ζημία;  
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